
Referat styremøte Alvøen lokalforening 17.07.21

kl.20.00
Deltakere: Stig-Viggo, Anne-Turid, Andreas, Ole-Jørgen, Lise og Marit.

Saksnr. Sak Ansvarlig
I Oppfølging av eksisterende saker

1 Skilt på knutepunkt i Alvøen.
- Vedtatt på forrige styremøte å kjøpe inn flere skilt, feks. Gosen, Mauradalen,

Andersplass, Stykket, Smittet, (Bakka)gjeilen, Holmen. Nikkebakken.
Gabrielsbakken. Vi ønsker å engasjere medlemmene med avstemning/innspill
på medlemsgruppen.

Marit

2 Ny asfaltering av Ole Nilse-bakken og Sørehavnsveien.
- Dekningsgrad avklart og informasjon om andel per oppsitter sendt ut.

Oppstart asfaltering 28.juni, regner med å bruke hele uken. Informere på
facebook og på mail.

- Spørsmål fra hyttestyret for sykepleiernes hytte på Odden om deres andel.
Enighet om de også betaler samme andel som øvrige oppsittere, jf. praksisen
om at alle i samme vei betaler samme andel uavhengig av bruk/lengde av
veien. Melde tilbake til sykepleierforbundet.

- Diskuteres at også de som leier ut båtplasser i Sørehavn bør betale andel for
asfaltering. Sende informasjon til de aktuelle.

Asfaltering bakken i Kongshavnveien
- Behandle søknad om halvpart av kostnaden for asfaltering, oppsitterne er nå

enige om fordeling seg i mellom. Kostnad godkjent på ekstraordinært årsmøte.
Søknad innvilges, lokalforeningens andel blir ca. 40.000,-.

Reparasjoner i Ramsvikbakken
- Innspill fra oppsitter om behov for reparasjoner ved bakketoppen, innhente

tilbud av Hordaland Asfalt i forbindelse med at det allerede skal gjøres arbeid i
området. Vedtatt at dette også skal fikses i denne runden. Går fra
veivedlikeholdsposten på budsjettet.

Grøfterens/arbeid Sørehavnveien (nikkebakken)
Arbeid utført på dugnad, ingen kostnad for lokalforeningen. Dugnad igjen om 1-2 år.

Søknad om asfaltskrap i Myren
- Oppsitterne i Myren søker om kr. 7.500,- som ble innvilget i 2019 men ikke ble

gjort noe med da. Ønsker nå å få gjort dette i løpet av sommeren. Søknad
innvilges, informere tilbake til søker.

Marit

Marit

Marit

Info

Info

Marit

3 Opprettelse av innboforsikring for ALF
Sjekke pris på innboforsikring til ALF-eiendeler

- Kalkulerer verdi på eiendeler, konkluderer med at vi bør være dekket for kr. 500.000,-.

Ole-Jørgen

4 Tatt i bruk regnskapsprogram
- Status på regnskapsprogram, tatt i bruk Visma. Fått lagt inn alle medlemmer i

programmet med medlemsnummer som kundenr. for fakturaer.
- Tatt i bruk til utsending av fakturaer
- Kontakte kundeservice om saldo-funksjon

Info

Ole-Jørgen/
Marit



5 Skriftliggjøring av praksis for kostnadsfordeling ved veivedlikehold/asfaltering
- Jobbe frem mot neste årsmøte for en skriftliggjøring av gjeldende

praksis/sedvane.

Info

II Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte
- Konserter
- Innspill fra medlem vedr. dugnadsjobbing på konsertene. Diskutert hvordan

man kan opprettholde dugnadsånd og sørge for at nye medlemmer som
ønsker å bidra til dugnad blir inkludert. Bør ha dialog med
arrangementskomiteen fremover om fordeling av oppgaver etc.

- Informasjon/direkte kontakt for å inkludere flere i dugnadsjobbing.
Neste arrangement/aksjon iht årshjul

- Dugnad - torsdag 24. juni. Avklare organisering nærmere, brus, poser,
bensin/olje til klippere.
Informasjon på Facebook:

- Rydding i Ole-Nilse-bakken -- behov for kantklippere og river
- Kosting i forkant av asfaltering

Info

Info

Info

III

Eventuelt

Port til volleyballbanen
- Ble utført på dugnad fra frivillige, før lokalforeningens dugnadslag hadde

kommet i gang.
- Sjekke opp i kontrakten på banen. Hva skal skje med banen, forslag frem mot

neste årsmøte.

Ønske om nytt skilt på Volleyballbanen (åpningstider etc).
- Lage nytt skilt og henge opp.

Lekeplass i Ramsvikveien
Forespørsel fra beboere i husene oppe ved bommen, om å lage lekeplass i friområde
tiltenkt lekeplass mellom husene. Spørsmål om lokalforeningen kan stå som søker av
midler fra div. stiftelser/organisasjoner til å kjøpe inn lekeplassutstyr.

- Resultat fra avstemning på ekstraordinært årsmøte, flertallet mot.

Medlemsgruppe Facebook
Innspill fra medlem, om det er greit at bedrifter i området som ikke er medlem i ALF
får reklamere på medlemssiden for sine tilbud. Oppfordre bedrifter til å bli medlem,
sende ut mailer.

Søknad om støtte fra Røde Kors Laksevåg
Iht vedtak fra årsmøtet om at budsjettpost 6885 “Støtte div. arrangementer”, kunne
lokale organisasjoner søke om støtte til tiltak. Laksevåg Røde Kors Hjelpekorps har
sendt søknad om støtte til termisk kikkert til bruk i leteaksjoner.

- Vedtak: Innvilger søknad med inntil kr. 10.000,-. Melder tilbake til Røde Kors at
søknaden er innvilget. De kan sende faktura på beløpet, og vi ønsker kvittering
når termisk kikkert er innkjøpt.

Info

Styret

Anne-Turid

Info.

Følges opp
videre.

Marit

IIII Neste møte: 2. september kl.20.00.



A= ansvarlig | B= beslutter | U= utfører | I=informeres
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ÅRSMØTE:
Fastsette dato for årsmøte B X

Valgkomiteen starter sitt arbeid B A U X

- Innkalle / Sende ut medlemskontingent AB X

- Skrive beretning A X

- Utarbeide budsjett AB U X

- Ferdigstille regnskap m/revisorberetning AB U U X

- Offentliggjøre sakspapirer inkl.
valgkomiteens innstilling

A X X

STYREMØTER:
Møteplan B A

Innkalle til styremøter A

Ferdigstille protokoll B A

Fellesmøte gammelt og nytt styre B A X

ARBEIDSOPPGAVER:
Brønnøysundregisteret AU

Avtale dager for bruk av lokalet (frist 15/6
& 15/12)

B U X X

Brøyteavtale B U X

Juletrefest BI X

Bossplukkedugnad (BIR) BI X

Dugnad BI X

Konsert BI X

Korgafest BI X

Dugnadsfest BI X

Halloween BI X

Dugnadsfest barn (Bowling/Pizza) BI X

https://bir.no/aktuelt/bli-med-paa-vaardugnad/

